
 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

від 04 лютого  2021 року № 5   

              м. Баштанка 

 V  сесія  восьмого   скликання 

Місце проведення: зал засідань міської 
ради 

Час 10.00 год. 
                                                                         

Всього  обрано  депутатів – 26 

Присутні  на  сесії  міської  ради – 24 (протокол реєстраційного голосування додається). 
 

Головуючий на сесії –   Олександр БЕРЕГОВИЙ, міський голова.    

   

П’ята сесія готувалася у відповідності до Закону України «Про доступ до 
публічної інформації». Проєкти рішень органу місцевого самоврядування, яким є 
Баштанська міська рада, розроблені відповідними розпорядниками, інформація 
оприлюднена на офіційному сайті Баштанської міської ради. Проєкти рішень були 
ретельно розглянуті на спільному засіданні постійних комісій. Усі пропозиції та 
рекомендації враховано. 
     Окрім цього, депутати також отримали проєкти рішень на руки на паперових носіях.  
 

В роботі сесії взяли участь: 
- Світлана ЄВДОЩЕНКО – заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради; 
- Олександр ВАСИЛЬЄВ – заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради; 
- Лариса КОНОНЕНКО – керуюча справами виконавчого комітету; 
- Оксана ШПАРУК - директор КНП «ЦПМСД»; 
- Алла БАРСЕГЯН - директор КНП «Багатопрофільна лікарня Баштанського 

району»; 
- Сергій ГУРОВ– підполковник, в.о начальника Баштанського РВП ГУНП в 

Миколаївській області; 
- Олександр ДОРОШЕНКО – підполковник, начальник сектору моніторингу 

Баштанського РВП ГУНП в Миколаївській області; 
- Микола ГЕРАСИМЛЮК – інженер з техніки безпеки КП «Міськводоканал»; 
- Ірина ІВАНІЦЬКА  - директор  трудового архіву; 
- Лариса ГАВРИЛЮК - начальник відділу з соціальних питань; 

- Наталія ГУДЗЬ – директор комунальної установи «Центр надання соціальних 
послуг Баштанської міської ради»; 

- Світлана БЕРЕЗОВСЬКА - начальник відділу розвитку культури і туризму; 
- Людмила СМОЛА– виконуюча обов’язки начальник відділу освіти, молоді та 

спорту; 
- Ірина ЛЕВИЦЬКА - директор КУ «Центр професійного розвитку педагогічних 

працівників Баштанської міської ради Баштанського району Миколаївської 
області»;  



- Працівники виконавчого апарату міської ради; 

- Володимир ЄЛАНЦЕВ -  заявник; 
- Микола ЛЯШЕНКО -  адвокат заявниці Пічури В.М. 

 

Перед початком роботи сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ запропонував до 
уваги депутатів інформацію про особливості подання декларації особи, уповноваженої на 
виконання функцій держави або місцевого самоврядування за 2020 рік за формою, що 
визначається Національним агентством з питань запобігання корупції. Слово для 
інформування надав начальнику юридичного відділу міської ради Ользі СИТНІК. Ольга 
СИТНІК проінформувала депутатів про особливості декларування у 2021 році, новації в 
законодавстві стосовно заповнення декларацій та моменти, що потребують додаткової 
уваги декларантів.  

     

Головуючий на сесії Олександр БЕРЕГОВИЙ, міський голова запропонував 

депутатам провести реєстраційне голосування. 
 

         Проведено реєстраційне голосування. 
         Зареєструвались 24 депутати та міський голова. 

 

       Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», сесія міської  ради  є  повноважною, якщо  в  її  пленарному засіданні  бере  
участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  ради. Міський голова 
оголосив про відкриття сесії. 

      

 (Лунає  Державний  Гімн  України) 
   

        Головуючий на сесії запропонував обрати секретаріат у кількості трьох депутатів: 
 

ЛЕХ Віктор Петрович, від політичної партії «Слуга народу», 
ЗАБОЛОТНЯ Лідія Іванівна, від політичної партії ВО «Батьківщина», 
ГРИЦЮК Віталій Анатолійович,  від політичної партії «Європейська солідарність». 
    

Міська рада затвердила склад секретаріату. 
Підсумки голосування: 
 «ЗА» -25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1. 

 

        Також, головуючий на сесії вніс пропозицію обрати лічильну комісію у кількості 
трьох депутатів: 
ОНИЩУК Володимир Іванович, від політичної партії «Європейська солідарність», 
ЖЕЛЄЗНИЙ Олександр Вікторович, від політичної партії «Опозиційна платформа ЗА 
ЖИТТЯ», 
ЧЕРНОВА Зінаїда Миколаївна, від політичної партії «Наш край». 
 

Міська рада затвердила склад лічильної комісії.                                   
 Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

Міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ представив депутатам міської ради 
підполковника, в.о начальника Баштанського РВП ГУНП в Миколаївській області 
ГУРОВА Сергія Олександровича.  



ГУРОВ Сергій Олександрович запропонував до уваги депутатів звіт начальника 
Баштанського районного відділу поліції ГУНП в Миколаївській області перед населенням 
та надав слово Олександру ДОРОШЕНКУ, підполковнику, начальнику сектору 
моніторингу Баштанського РВП ГУНП в Миколаївській області.  

В ході обговорення звіту начальника Баштанського районного відділу поліції 
ГУНП в Миколаївській області, в якому взяли участь депутати міської ради Петро 
ЖИГАЛКІН, Віктор МАЙДАНОВ, Володимир ОНИЩУК, Дмитро ЛУПІН, було 
висловлено пропозиції та зауваження до роботи поліції, а саме: звернули увагу на 
необхідність посилення контролю за переобладнанням автомобілів, встановлення 
спеціальних відеокамер та системи, що допомагатиме виявляти порушників правил 
дорожнього руху, обмеження руху великовантажного транспорту вулицями міста та 
накладення відповідних штрафів, необхідність встановлення автономних світлофорів на 
найбільш завантажених перехрестях, тощо. 

 Підполковник, в.о начальника Баштанського РВП ГУНП в Миколаївській області 
ГУРОВ Сергій Олександрович висловив сподівання на подальшу співпрацю між міською 
радою та відділом поліції, а також наголосив на тому, що взяв до уваги всі надані 
зауваження та пропозиції.  

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ оголосив про 
надходження до  міської ради наступних депутатських запитів: 

- від депутата міської ради Інни ГОМЕРСЬКОЇ щодо внесення змін до рішення 
міської ради від 15 грудня 2020 року № 13 «Про створення комунального закладу 
«Баштанська публічна бібліотека»;  

- від депутата міської ради Віталія ГРИЦЮКА щодо включення на постійній основі 
всіх голів постійних комісій Баштанської міської ради до складу конкурсних 
комісій; 

- від депутата міської ради Ганни ЗЮЗЬКО щодо надання дозволу на розробку 
проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду Сухарю 
Костянтину Володимировичу; 

- від депутата міської ради Володимира ОНИЩУКА щодо вжиття заходів, 

направлених на вирішення проблемних питань у сфері водопостачання та 
водовідведення; 

- від депутата міської ради Петра ЖИГАЛКІНА щодо направлення звернення до 
Президента України, Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України щодо 
неприпустимості зростання цін на постачання та розподіл природного газу та 
електричної енергії, 

- від депутата міської ради Віталія ГРИЦЮКА щодо направлення до Президента 
України, Кабінету Міністрів України, НКРЄ КП стосовно врегулювання ситуації в 

енергетичному секторі України,  
- від депутата міської ради Олександра ГОРБЕНКА щодо перегляду рішення 

Баштанської ДЮСШ стосовно скорочення охоронників веслувальної бази «Елінг» 

 

       Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував 
депутатів, про те, що депутатські запити Віталія ГРИЦЮКА та Петра ЖИГАЛКІНА 
стосовно врегулювання ситуації в енергетичному секторі України були враховані при 
підготовці остаточного варіанту проекту рішення «Про звернення депутатів Баштанської 
міської ради до Президента України, Кабінету  Міністрів  України, Верховної Ради 
України та Миколаївської обласної державної адміністрації щодо унормування та 
зниження цін на електроенергію та природний газ для населення». У зв’язку з чим 

запропонував депутатам їх відкликати.  
 



Депутати міської ради Віталій ГРИЦЮК та Петро ЖИГАЛКІН відкликали свої 
депутатські запити  стосовно врегулювання ситуації в енергетичному секторі України.  
  

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ поставив на 
голосування  пропозицію щодо включення депутатських  запитів до порядку денного V  

сесії міської ради. 
 

Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

Після цього, міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, що 
надійшло повідомлення про створення депутатської фракції у Баштанській міській раді  
від політичної партії «СЛУГА НАРОДУ». До складу фракції входять дев'ять депутатів: 
Ольга ВОЛОДЬКОВА, Інна ГОМЕРСЬКА, Марина КОВТУН, Сергій КОЗЯВКО, Андрій 
КОНОНЕНКО, Віктор ЛЕХ, Віктор МАЙДАНОВ, Валерій НАЗАРОВ, Сергій 
СЕМЕНОВ, керівник фракції – Ольга ВОЛОДЬКОВА. 

 

Також, міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував про 
надходження повідомлення про створення депутатської фракції у Баштанській міській 
раді  від політичної партії «Наш край». До складу фракції входять чотири депутати: 
Петро ЖИГАЛКІН, Сергій ШЕВЧЕНКО, Володимир ЯЩЕНКО, Світлана ЧЕРНОВА, 
керівник фракції – Петро ЖИГАЛКІН. 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ оголосив порядок 
денний та регламент роботи п’ятої  сесії міської ради і запропонував проголосувати за 
його затвердження в цілому з урахуванням депутатських запитів. 

 

Підсумки голосування: 
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

п’ятої   сесії міської ради  восьмого скликання: 
 

1. Про звернення депутатів Баштанської міської ради до Президента України, 
Кабінету  Міністрів  України, Верховної Ради України та Миколаївської обласної 
державної адміністрації щодо унормування та зниження цін на електроенергію та 

природний газ для населення. 
Інформує: Інна ГОМЕРСЬКА, секретар міської ради 

2. Про внесення змін та доповнень до рішень міської ради від 23.10.2020 року 
№7, від 15.12.2020 року №14 та затвердження Положення про комунальну установу 
«Центр професійного розвитку педагогічних працівників Баштанської міської ради 
Баштанського району Миколаївської області». 

Інформує: Ірина ЛЕВИЦЬКА, директор КУ «Центр професійного 
розвитку педагогічних працівників Баштанської міської ради 
Баштанського району Миколаївської області» 

 

3. Про внесення змін до рішення міської ради від 04.01.2021 року №3  «Про 
затвердження Статуту та структури комунальної установи «Центр надання 
соціальних послуг Баштанської міської ради».  



Інформує: Наталія ГУДЗЬ, директор КУ «Центр надання соціальних 
послуг населенню»  

 

4. Про хід виконання Програми місцевого економічного розвитку Баштанської 
міської ради за 2020 рік.  

Інформує: Наталія ШАФОРОСТ, начальник відділу 
енергоменеджменту, муніципальних ініціатив, інвестицій 

5. Про хід виконання Стратегічного плану розвитку Баштанської міської ради 
Миколаївської області на 2018-2025 роки (Баштанської об’єднаної територіальної  
громади) за 2020 рік 

Інформує: Наталія ШАФОРОСТ, начальник відділу 
енергоменеджменту, муніципальних ініціатив, інвестицій 

6. Про внесення змін до міської Комплексної програми соціального захисту 
населення «Турбота» на період до 2021 року, затвердженої рішенням міської ради від 
27 лютого 2017 року №2.  

Інформує: Лариса ГАВРИЛЮК, начальник відділу з соціальних 
питань 

7. Про затвердження Положення та Регламенту виконавчого комітету 
Баштанської міської ради восьмого скликання.  

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами міської ради 

8. Про внесення змін до рішення міської ради від 23 грудня 2020 року №16 «Про 
затвердження структури та штатної чисельності апарату і виконавчого комітету 
Баштанської міської ради на 2021 рік».  

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами міської ради 

9. Про затвердження Положення про відділ з соціальних питань виконавчого 
комітету Баштанської міської ради. 

Інформує: Лариса ГАВРИЛЮК, начальник відділу з соціальних 
питань 

10. Про надання згоди на безоплатне прийняття із спільної власності 
територіальних громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність 
територіальної громади Баштанської міської ради Комунального некомерційного 
підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги Баштанського району» 
Баштанської районної ради Миколаївської області. 

Інформують: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 
Оксана Шпарук, директор КНП «ЦПМСД»  

11. Про надання згоди на безоплатне прийняття із спільної власності 
територіальних громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність 
територіальної громади Баштанської міської ради Об’єднаного трудового архіву 
міської та сільських рад Баштанського району.  

Інформують: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 
Ірина ІВАНІЦЬКА, директор  трудового архіву  

12. Про прийняття зі спільної власності територіальних громад міста, сіл 
Баштанського району в особі Баштанської районної ради у комунальну власність 



територіальної громади Баштанської міської ради Об’єднаного трудового архіву 
міської та сільських рад Баштанського району, зміну засновника, найменування та 
затвердження положення в новій редакції.  

Інформують: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 
Ірина ІВАНІЦЬКА, директор  трудового архіву  

13. Про прийняття зі спільної власності територіальних громад міста, сіл 
Баштанського району в особі Баштанської районної ради у комунальну власність 
Баштанської міської ради КНП «ЦПМСД Баштанського району» Баштанської 
районної ради Миколаївської області, зміну засновника, найменування та 
затвердження Статуту в новій редакції.  

Інформують: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 
Оксана Шпарук, директор КНП «ЦПМСД»  

14. Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 27 лютого 
2017 року № 10 «Про створення відділу розвитку культури і туризму виконавчого 
комітету Баштанської міської ради Миколаївської області». 

Інформує:  Світлана БЕРЕЗОВСЬКА, начальник відділу розвитку 
культури і туризму 

15. Про надання згоди на безоплатне прийняття із спільної власності 
територіальних громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність 
територіальної громади Баштанської міської ради Комунального некомерційного 
підприємства «Багатопрофільна лікарня Баштанського району» Баштанської 
районної ради Миколаївської області. 

Інформують: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 
Алла БАРСЕГЯН, директор КНП «Багатопрофільна 
лікарня Баштанського району»  

16. Про прийняття зі спільної власності територіальних громад міста, сіл 
Баштанського району в особі Баштанської районної ради у комунальну власність 
територіальної громади Баштанської міської ради КНП «Багатопрофільна лікарня 
Баштанського району» Баштанської районної ради Миколаївської області, зміну 
засновника, найменування та затвердження Статуту в новій редакції.  

Інформують: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 
Алла БАРСЕГЯН, директор КНП «Багатопрофільна 

лікарня Баштанського району» 

17. Про надання згоди на прийняття із спільної власності територіальних 
громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність територіальної 
громади Баштанської міської ради гаражу. 



Інформують: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

18. Про безоплатне прийняття об’єктів та майна, що є спільною власністю 
територіальних громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність 
територіальної громади Баштанської міської ради. 

Інформують: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

19. Про включення об'єктів комунальної власності територіальної громади 
Баштанської міської ради до Переліку об’єктів другого типу, що підлягають 
передачі в оренду без проведення аукціону та про намір передачі їх в оренду.  

Інформують: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

20. Про внесення змін до складу органу приватизації житлового фонду, 
затвердженого рішення міської ради від 12 липня 2018 року № 21 «Про 
затвердження Положення та складу органу приватизації житлового фонду, що 
перебуває у комунальній власності міської ради».  

Інформують: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

21. Про внесення змін до складу робочої групи, затвердженого рішенням 
міської ради від 12 листопада 2018 року № 16 «Про затвердження участі у проекті 
програми DOBRE «Удосконалення послуги з утримання ремонту доріг на території 
Баштанської ОТГ Миколаївської області». 

Інформують: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

22. Про внесення змін до складу робочої групи, затвердженого рішенням 
міської ради від 07 липня 2017 року № 29 «Про депутатський запит депутата міської 
ради Зюзько Г.С. про затвердження участі у проекті USAID DOBRE «Удосконалення 
послуг по забезпеченню якісною питною водою всіх жителів Баштанської об’єднаної 
територіальної громади». 

Інформують: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

23. Про затвердження Програми збереження архівних фондів та розвитку 
архівної справи на 2021-2023 роки. 

Інформує: Ірина ІВАНІЦЬКА, директор об’єднаного трудового архіву 
міської та сільських рад 

       

24. Про замовлення виконання технічної документації з нормативної 
грошової оцінки земель м. Баштанка. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

25. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 



Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

26. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної 
ділянки у власність для ведення садівництва. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

   

27. Про припинення права власності (користування) земельною ділянкою. 
Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

28. Про надання  дозволу на проведення експертної грошової оцінки 
земельної ділянки. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

29. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою. 
Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

30. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

31. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення товарного 
сільськогосподарського виробництва. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

32. Про затвердження проєкту землеустрою щодо зміни цільового 
призначення земельної ділянки. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

33. Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

34. Про дозвіл на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 
інвентаризації земель. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

35. Про затвердження проєкту землеустрою щодо надання земельної 
ділянки у власність для ведення садівництва. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

36. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

37. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність. 



Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

38. Про внесення змін до договору оренди землі від 02 листопада 2011 року 
№ б/н. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

39. Про надання дозволу на розробку проекту із землеустрою щодо надання 
земельної ділянки у власність. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

40. Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства 
учасникам бойових дій. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

41. Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
надання земельної ділянки у власність для ведення фермерського господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

42. Про погодження технічної документації. 
Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

43. Про передачу земельної ділянки у власність для ведення фермерського 
господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

44. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки в постійне користування. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

45. Про надання згоди на передачу земельної ділянки в суборенду. 
Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

46. Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
надання земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування 
житлового будинку та господарських споруд. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

47. Про внесення змін до рішення міської ради від 04 травня 2018 року №34 
«Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
оренду». 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

48. Про доповнення та виключення з переліку земельних ділянок для 
продажу прав оренди на них на земельних торгах. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

49. Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки. 



Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

50. Про відмову в погодженні в наданні дозволу на розробку проєкту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

51. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для продажу права оренди на  земельних торгах у формі аукціону в межах 
міста Баштанка Баштанського району Миколаївської області. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

52. Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки в оренду.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

53. Про надання дозволу на укладання договору оренди землі. 
Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

54. Про відмову в наданні дозволу на укладання договору оренди землі. 
Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

55. Про депутатський запит депутата міської ради Інни ГОМЕРСЬКОЇ 
щодо внесення змін до рішення міської ради від 15 грудня 2020 року № 13 «Про 
створення комунального закладу «Баштанська публічна бібліотека». 

Інформує: Інна ГОМЕРСЬКА, секретар міської ради 

Світлана БЕРЕЗОВСЬКА, начальник відділу розвитку 
культури і туризму 

56. Про депутатський запит депутата міської ради Віталія ГРИЦЮКА щодо 
включення на постійній основі всіх голів постійних комісій Баштанської міської 
ради до складу конкурсних комісій.  

Інформує: Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради 

57. Про депутатський запит депутата міської ради Ганни ЗЮЗЬКО щодо 
надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки в оренду Сухарю Костянтину Володимировичу 

Інформує: Ганна ЗЮЗЬКО, депутат міської ради, 
Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

58. Про депутатський запит депутата міської ради Володимира ОНИЩУКА 
щодо вжиття заходів направлених на вирішення проблемних питань у сфері 
водопостачання та водовідведення. 

Інформує: Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради 

59. Про депутатський запит депутата міської ради Олександра ГОРБЕНКА 
щодо перегляду рішення Баштанської ДЮСШ стосовно скорочення охоронників 
веслувальної бази «Елінг».  



Інформує: Олександр ГОРБЕНКО, депутат міської ради 

 

1.СЛУХАЛИ:  
Про звернення депутатів Баштанської міської ради до Президента України, 
Кабінету  Міністрів  України, Верховної Ради України та Миколаївської обласної 
державної адміністрації щодо унормування та зниження цін на електроенергію та 
природний газ для населення. 

Доповідала: Інна ГОМЕРСЬКА, секретар міської ради 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій та погоджувальній раді, а 
також у зв’язку з надходженням депутатських запитів Віталія ГРИЦЮКА та Петра 
ЖИГАЛКІНА міською радою було підготовлено проєкт рішення та текст звернення з 
урахуванням пропозицій всіх політичних сил. Секретар міської ради Інна ГОМЕРСЬКА 
зачитувала доопрацьований текст звернення на засіданнях всіх постійних комісій.   
 

Проведено голосування за доопрацьований проєкт рішення та текст звернення:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 
 

        2.СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін та доповнень до рішень міської ради від 23.10.2020 року №7, від 
15.12.2020 року №14 та затвердження Положення про комунальну установу «Центр 
професійного розвитку педагогічних працівників Баштанської міської ради 
Баштанського району Миколаївської області». 

Доповідала: Ірина ЛЕВИЦЬКА, директор КУ «Центр професійного 
розвитку педагогічних працівників Баштанської міської ради 
Баштанського району Миколаївської області» 

 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 2  додається) 
 

        3.СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 04.01.2021 року №3  «Про 
затвердження Статуту та структури комунальної установи «Центр надання 
соціальних послуг Баштанської міської ради».  

Доповідала: Наталія ГУДЗЬ, директор КУ «Центр надання соціальних 
послуг населенню»  

       

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій депутатами було погоджено 
внесення змін до проєкту рішення,  а саме доповнення пункту 4 рішення підпунктом 
наступного змісту:  
     «1)        З підпункту 3 пункту 3 рішення виключити : 
      - завідувач відділення – 1 штатна одиниця, 
      - перукар 1 класу    - 0,5 штатних одиниць, 



      - швачка 3 розряду – 0,5 штатних одиниць та викласти підпункт  в такій редакції: 
        «Скоротити штатну чисельність КУ «Центр надання соціальних послуг Баштанської 
міської ради» на 16,25 штатних одиниць, а саме: 
        - інженер з охорони праці – 0,5 штатних одиниць, 
        - фахівець з соціальної роботи 1 категорії – 3 штатні одиниці, 
        - фахівець з соціальної роботи без категорії – 9 штатних одиниць, 
        - молодша медична сестра   ( прибиральниця) – 0,5 штатних одиниці, 
        - сторож – 3 штатні одиниці, 
        - медична сестра – 0,25 штатних одиниць.». 
     

Окрім цього, депутатами також було погоджено доповнення проєкту рішення 
пунктом щодо перейменування  «Відділення денного перебування»  на «Відділення 
соціальної роботи»,  у зв’язку з чим доручено впорядкувати структуру та штатну 
чисельність КУ «Центр надання соціальних послуг Баштанської міської ради» в термін до 
06.04.2021 р.  
 
Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 3  додається) 
 

        4.СЛУХАЛИ:  
Про хід виконання Програми місцевого економічного розвитку Баштанської міської 
ради за 2020 рік.  

Доповідала: Наталія ШАФОРОСТ, начальник відділу 
енергоменеджменту, муніципальних ініціатив, інвестицій 

      

  Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, 
що в ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій депутатами було 
запропоновано продумати можливість організації простору для надання консультативних 
послуг підприємця громади із залученням фахівців міської ради та інших державних 
органів. 

Окрім того, депутати висловили свою стурбованість станом дитячих майданчиків 
та території ради, наголосивши при  цьому на необхідності утримання їх в належному 
санітарному стані   та здійснення їх ремонтів. 
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 4  додається) 
 

        5.СЛУХАЛИ:  
Про хід виконання Стратегічного плану розвитку Баштанської міської ради 
Миколаївської області на 2018-2025 роки (Баштанської об’єднаної територіальної  
громади) за 2020 рік 

Доповідала: Наталія ШАФОРОСТ, начальник відділу 
енергоменеджменту, муніципальних ініціатив, інвестицій 

       Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що в 

ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій депутатами було 
запропоновано оновити склад координаційної ради з реалізації Стратегічного плану, 



продовжити роботу по здійсненню моніторингу Стратегії та інформувати про хід її 
виконання 1 раз на півріччя. 

      Окрім того,  доручили при формуванні міського бюджету та внесення до нього змін 
враховувати заходи, передбачені Стратегією.  Особливу увагу звернули на необхідності 
виготовлення комплексної проектно-кошторисної документації на водозабір, очистку 
води та водовідведення. 
     Також, доручили створити робочу групу із розробки туристичних маршрутів.   
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 5  додається) 
 

        6.СЛУХАЛИ:  
 Про внесення змін до міської Комплексної програми соціального захисту населення 
«Турбота» на період до 2021 року, затвердженої рішенням міської ради від 27 лютого 
2017 року №2.  

Доповідала: Лариса ГАВРИЛЮК, начальник відділу з соціальних 
питань 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 6  додається) 
 

        7.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Положення та Регламенту виконавчого комітету Баштанської 
міської ради восьмого скликання.  

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

     Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що в 

ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій депутатами було 
запропоновано внести до проєкту рішення наступні зміни та доповнення: 
- пункт 5 розділу 3 «Повноваження виконавчого комітету» Положення доповнити 

словами «у межах повноважень»; 
- у абзаці третьому пункту 8 частини 10 «Засідання виконавчого комітету» розділу 2 

«Структура та організація роботи» Положення замість слів «3-х засідань» записати 
«3-х планових засідань»; 

- доповнити пункт 10 частини 10 «Засідання виконавчого комітету» розділу 2 
«Структура та організація роботи» Положення реченням щодо повідомлення членів 
виконавчого комітету про проведення засідань виконкому у формі відео конференцій, 
аудіо конференцій, тобто – у дистанційному режимі та викласти у такій редакції: «10) 

повідомлення членів виконавчого комітету і доповідачів, співдоповідачів про дату і 
місце проведення засідання виконавчого комітету, завчасне ознайомлення їх з 
проєктами рішень здійснює загальний відділ за допомогою телефонного зв’язку та 
електронної пошти».     

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 7  додається) 
 



        8.СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 23 грудня 2020 року №16 «Про 
затвердження структури та штатної чисельності апарату і виконавчого комітету 
Баштанської міської ради на 2021 рік».  

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 8  додається) 
 

        9.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Положення про відділ з соціальних питань виконавчого комітету 
Баштанської міської ради. 

Доповідала: Лариса ГАВРИЛЮК, начальник відділу з соціальних 
питань 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 9  додається) 
 

        10.СЛУХАЛИ:  
Про надання згоди на безоплатне прийняття із спільної власності територіальних 
громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність територіальної 
громади Баштанської міської ради Комунального некомерційного підприємства 
«Центр первинної медико-санітарної допомоги Баштанського району» Баштанської 
районної ради Миколаївської області. 

Доповідали: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 
Оксана ШПАРУК, директор КНП «ЦПМСД»  

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 10  додається) 
 

        11.СЛУХАЛИ:  
Про надання згоди на безоплатне прийняття із спільної власності територіальних 
громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність територіальної 
громади Баштанської міської ради Об’єднаного трудового архіву міської та 
сільських рад Баштанського району.  

Доповідали: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 
Ірина ІВАНІЦЬКА, директор  трудового архіву  

 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 11  додається) 



 

        12.СЛУХАЛИ:  
Про прийняття зі спільної власності територіальних громад міста, сіл Баштанського 
району в особі Баштанської районної ради у комунальну власність територіальної 
громади Баштанської міської ради Об’єднаного трудового архіву міської та 
сільських рад Баштанського району, зміну засновника, найменування та 
затвердження положення в новій редакції.  

Доповідали: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 
Ірина ІВАНІЦЬКА, директор  трудового архіву  

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 12  додається) 
 

        13.СЛУХАЛИ:  
Про прийняття зі спільної власності територіальних громад міста, сіл Баштанського 
району в особі Баштанської районної ради у комунальну власність Баштанської 
міської ради КНП «ЦПМСД Баштанського району» Баштанської районної ради 
Миколаївської області, зміну засновника, найменування та затвердження Статуту в 
новій редакції.  

Доповідали: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 
Оксана ШПАРУК, директор КНП «ЦПМСД»  

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 13  додається) 
 

        14.СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 27 лютого 2017 року          
№ 10 «Про створення відділу розвитку культури і туризму виконавчого комітету 
Баштанської міської ради Миколаївської області». 

Доповідала: Світлана БЕРЕЗОВСЬКА, начальник відділу розвитку 
культури і туризму 

      

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій депутатами було 
запропоновано внести зміни до преамбули рішення, а саме: виключити посилання на 
рішення районної ради, натомість включити на посилання рішення міської ради від 15 
грудня 2020 року № 13 «Про створення комунального закладу «Баштанська публічна 
бібліотека». 
 

Проведено голосування з урахуванням змін:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 14  додається) 
 



        15.СЛУХАЛИ:  
Про надання згоди на безоплатне прийняття із спільної власності територіальних 
громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність територіальної 
громади Баштанської міської ради Комунального некомерційного підприємства 
«Багатопрофільна лікарня Баштанського району» Баштанської районної ради 
Миколаївської області 

Доповідали: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 
Алла БАРСЕГЯН, директор КНП «Багатопрофільна 
лікарня Баштанського району»  

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 15  додається) 
 

        16.СЛУХАЛИ:  
Про прийняття зі спільної власності територіальних громад міста, сіл Баштанського 
району в особі Баштанської районної ради у комунальну власність територіальної 
громади Баштанської міської ради КНП «Багатопрофільна лікарня Баштанського 
району» Баштанської районної ради Миколаївської області, зміну засновника, 
найменування та затвердження Статуту в новій редакції.  

Доповідали: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 
Алла БАРСЕГЯН, директор КНП «Багатопрофільна 
лікарня Баштанського району» 

     Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що в 

ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій та у зв'язку з прийняттям 
майна членами комісії було виявлено розбіжності у назвах об’єктів, які передаються (в 
рішенні районної ради значаться одні назви, а безпосередньо в документації лікарні інші). 
У зв’язку з чим погоджено внесення змін до додатку 1 рішення в частині зміни назв 
об’єктів.   
 
Проведено голосування з урахуванням змін:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 16  додається) 
 

        17.СЛУХАЛИ:  
Про надання згоди на прийняття із спільної власності територіальних громад міста, 
сіл Баштанського району у комунальну власність територіальної громади 
Баштанської міської ради гаражу. 

Доповідав:  Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 17  додається) 



 

        18.СЛУХАЛИ:  
Про безоплатне прийняття об’єктів та майна, що є спільною власністю 
територіальних громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність 
територіальної громади Баштанської міської ради. 

Доповідав: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 18  додається) 
 

        19.СЛУХАЛИ:  
Про включення об'єктів комунальної власності територіальної громади 
Баштанської міської ради до Переліку об’єктів другого типу, що підлягають 
передачі в оренду без проведення аукціону та про намір передачі їх в оренду.  

Доповідав: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 19  додається) 
 

        20.СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до складу органу приватизації житлового фонду, затвердженого 
рішення міської ради від 12 липня 2018 року № 21 «Про затвердження Положення та 
складу органу приватизації житлового фонду, що перебуває у комунальній власності 
міської ради».  

Доповідав: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 20  додається) 
 

        21.СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до складу робочої групи, затвердженого рішенням міської ради 
від 12 листопада 2018 року № 16 «Про затвердження участі у проекті програми 
DOBRE «Удосконалення послуги з утримання ремонту доріг на території 
Баштанської ОТГ Миколаївської області». 

Доповідав: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  



«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 21  додається) 
 

        22.СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до складу робочої групи, затвердженого рішенням міської ради 
від 07 липня 2017 року № 29 «Про депутатський запит депутата міської ради Зюзько 
Г.С. про затвердження участі у проекті USAID DOBRE «Удосконалення послуг по 
забезпеченню якісною питною водою всіх жителів Баштанської об’єднаної 
територіальної громади». 

Доповідав: Юрій  ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 22  додається) 
 

        23. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Програми збереження архівних фондів та розвитку архівної 
справи на 2021-2023 роки. 

Доповідала: Ірина ІВАНІЦЬКА, директор об’єднаного трудового архіву 
міської та сільських рад 

       

        Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що в 

ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій депутатами було 
запропоновано доопрацювати положення про надання платних послуг трудовим архівом 
та встановлення тарифів на них та надати їх на затвердження виконкому. 
     Також депутати рекомендували направити громадам сусідам листи з пропозицією 
укладенню договорів між муніципальному співробітництву в діяльності трудового архіву. 
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 23  додається) 
 

        24.СЛУХАЛИ:  
Про замовлення виконання технічної документації з нормативної грошової оцінки 
земель м. Баштанка. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 24  додається) 
 

        25.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 



Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

      Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що в 

ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій депутатами було погоджено 
доповнення проекту рішення пунктами наступного змісту:  

- «Затвердити технічну документацію із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) в натурі меж земельної ділянки ШЕРСТЮКУ Миколі Миколайовичу 
загальною площею 0,25 га, кадастровий номер 4820684900:06:021:0002, для будівництва 
та обслуговування житлового будинку та господарських споруд по вул. Садовій, 21, 
с.Новогеоргїївка, Баштанський район, Миколаївська область, і передати вищезазначену 
земельну ділянку в приватну власність. 

- «Внести зміни в рішення міської ради від 15 грудня 2020 року №37 «Про 
затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) в 
натурі меж земельних ділянок», а саме: пункт 2 викласти   в новій редакції у зв’язку зі 
зміною кадастрового номеру:  «Затвердити технічну документацію із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) в натурі меж земельної ділянки ГЕРМАНУ Руслану 
Вікторовичу загальною площею 0,1000 га, кадастровий номер 4820610100:04:012:0031, 
для будівництва та обслуговування житлового будинку та господарських споруд по вул. 
Ювілейній, 96 м.Баштанка, Баштанський район, Миколаївська область, і передати 
вищезазначену земельну ділянку в приватну власність». 
 
Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 25  додається) 
 

        26.СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки у 
власність для ведення садівництва. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

   

     Міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ повідомив, що від депутата міської ради 
ЧЕРНОВОЇ Зінаїди Миколаївни надійшло повідомлення про наявність у неї конфлікту 
інтересів. 
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 26  додається) 
 

        27. СЛУХАЛИ:  
 Про припинення права власності (користування) земельною ділянкою. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

     

 Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, що 
в ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій депутатами було 
запропоновано показати на екрані земельну ділянку, яка пропонується до вилучення в 



СВК «Мазуха», а також показати земельну ділянку яка пропонується для розміщення 
промислового парку.   
 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 27  додається) 
 

        28. СЛУХАЛИ:  
Про надання  дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 28  додається) 
 

        29.СЛУХАЛИ:  
 Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

     Міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ повідомив, що від депутата міської ради 
ЧЕРНОВОЇ Зінаїди Миколаївни надійшло повідомлення про наявність у неї конфлікту 
інтересів. 

 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 29  додається) 
 

        30.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

       Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що в 

ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій депутатами було погоджено 

доповнення проекту рішення пунктами наступного змісту:  
- «Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність  

РИЖИК Валентині Миколаївні загальною площею 0,1000 га, кадастровий номер 
4820610100:03:000:0011, для будівництва та обслуговування житлового  будинку  та  
господарських  споруд  по вул. Інгульська, 53, м. Баштанка, Баштанський район, 
Миколаївська область, і передати вищезазначену земельну ділянку в приватну 
власність»; 

- «Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність  
РИЖИКУ Андрію Миколайовичу загальною площею 0,1000 га, кадастровий номер 
4820610100:09:000:0013, для будівництва та обслуговування житлового  будинку  та  
господарських  споруд  по вул. Інгульська, 51, м. Баштанка, Баштанський район, 



Миколаївська область, і передати вищезазначену земельну ділянку в приватну 
власність». 

 
Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 30  додається) 
 

       31.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення товарного 
сільськогосподарського виробництва. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 31  додається) 
 

        32.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо зміни цільового призначення 
земельної ділянки. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 32  додається) 
 

        33.СЛУХАЛИ:  
Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

       

 Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, 
що в ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій депутати доручили до 
сесії відділу з питань земельних відносин та охорони навколишнього середовища та 
юридичному відділу підготовити доповнення щодо підстав відмови в наданні дозволу 
громадянам, які претендують на земельні ділянки в межах Явкинського старостинського 
округу (земельні ділянки СВК «Мілка»).   
    У зв’язку з цим, запропоновано  доповнити пункти, які стосуються земельних ділянок в 
межах Явкинського старостинського округу текстом наступного змісту: «та у зв’язку з 
порушеними питаннями припинення права користування (оренди) земельних 
ділянок у судовому порядку». 
 
Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 



ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 33  додається) 
 

        34.СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 
інвентаризації земель. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 34 додається) 
 

        35.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки у 
власність для ведення садівництва. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

          

        Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що в 
ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій депутатами було погодження 
доповнення проекту рішення пунктом наступного змісту:  
-«Затвердити громадянці ОСТАПЧУК Валентині Федорівні проєкт землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність для індивідуального садівництва із земель 
комунальної власності розташованої в межах території м.Баштанка, вул. Героїв,3, 
Баштанського району Миколаївської області, площею 0,12 га, кадастровий номер 
4820610100:02:016:0012 і передати вищезазначену земельну ділянку в приватну 
власність». 

 

ВИСТУПИЛИ: 
ЧЕРНОВА З.М., депутат міської ради, яка звернулась до депутатів із депутатським 
зверненням щодо доповнення проєкту рішення ще додатковим пунктом наступного 
змісту: «Затвердити громадянці  БАЛДУК Ользі Василівні проєкт землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність для індивідуального садівництва із земель 
комунальної власності розташованої в межах території м.Баштанка, вул. Українська,44, 
Баштанського району Миколаївської області, площею 0,0795 га, кадастровий номер 
4820610100:04:028:0009 і передати вищезазначену земельну ділянку в приватну 
власність». 
 
Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 35  додається) 
 

        36. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність для ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  



«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 36  додається) 
 

        37. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 37  додається) 
 

        38. СЛУХАЛИ:  
 Про внесення змін до договору оренди землі від 02 листопада 2011 року № б/н. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 38  додається) 
 

        39. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на розробку проекту із землеустрою щодо надання земельної 
ділянки у власність. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

        Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що в 

ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій у зв’язку  з тим, що актами на 
право постійного користування ФГ «Колос Гудзь Генадій Вікторович» передбачено 14 га, 
запропоновано в пунктах 1,2,3 рішення вказати  орієнтовний розмір земельних ділянок в 
межах 4,7 умовних кадастрових гектар ріллі. 
 
Проведено голосування з урахуванням змін:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 39  додається) 
  

40. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства учасникам 
бойових дій. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

    

   Міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ повідомив, що від депутата міської ради 
ЗЮЗЬКО Ганни Станіславівни надійшло повідомлення про наявність у неї конфлікту 
інтересів. 



        Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що в 

ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій депутатами було погоджено 
виключення з проєкту рішення наступних пунктів: 

- 3 (ЗУБАТЕНКО Сергій Валерійович), 
- 5 (МАРКОВИЧ Валерій Валерійович), 
- 7 (МИЧКІН Павло Петрович), 
- 8 (ПІЗНЯХІВСЬКИЙ Сергій Миколайович), 
- 9 (РОМАНЧУК Віктор Вікторович), 
- 11 (ТКАЧЕНКО Євгеній Вікторович). 
Виключення даних пунктів обумовлено тим, що громадяни відмовились від 

запропонованих їм вільних земельних ділянок. 
Окрім цього, також запропоновано доповнити рішення пунктом наступного змісту:  

- «Внести зміни в пункт 77 рішення міської ради  від 30.01.2020 року №18 в частині 
зміни територіальності з Новосергіївського територіального органу на Баштанську міську 
раду та викласти в новій редакції: «Дозволити ЧУМАЧЕНКУ Валерію Івановичу 
розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для 
ведення особистого селянського господарства площею 2,0 га, в межах Баштанської 
міської ради». 
 
Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 
 

41. СЛУХАЛИ:  
Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо надання 
земельної ділянки у власність для ведення фермерського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 41  додається) 
 

42. СЛУХАЛИ:  
Про погодження технічної документації. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 42  додається) 
 

43. СЛУХАЛИ:  
Про передачу земельної ділянки у власність для ведення фермерського 
господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  



«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 43  додається) 
 

44. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
постійне користування. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій депутатами було погоджено 

доповнення проекту рішення пунктами наступного змісту: 
- «Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної ділянки в постійне 

користування відділу освіти, молоді та спорту виконавчого комітету Баштанської міської 
ради для розміщення та обслуговування Баштанського закладу дошкільної освіти №3 
«Чебурашка» із земель комунальної власності, не наданих у власність або користування, 
площею 0,4964 га, кадастровий номер 4820610100:01:050:0033, по вул. Семена Бойченка, 
21 м. Баштанка, Баштанського району, Миколаївської області і передати вищезазначену 
земельну ділянку в постійне користування». 

 
Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 44  додається) 
 

45. СЛУХАЛИ:  
Про надання згоди на передачу земельної ділянки в суборенду. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільних засіданнях постійних комісій депутати доручили 
проінформувати на сесії щодо укладення та державної реєстрації додаткової угоди в 
частині встановлення орендної плати на рівні 8% від нормативно грошової оцінки землі. 

Доповідач проінформував, що договір суборенди зареєстровано в державного 
реєстратора із встановленням 8% орендної плати від нормативно-грошової оцінки землі. 
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 45  додається) 
 

46. СЛУХАЛИ:  
Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо надання 
земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування житлового 
будинку та господарських споруд. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування:  



Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 46  додається) 
 

47. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 04 травня 2018 року №34 «Про дозвіл 
на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду». 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій з питань планування, 
бюджету, фінансів, економіки, інвестицій та регуляторної політики та з питань 
агропромислового комплексу, земельних ресурсів, благоустрою та  екології депутати не 
підтримали даний проєкт рішення у зв’язку із суттєвим збільшенням площі земельних 
ділянок для надання в оренду та у зв’язку з тим, що заявником не надано підтверджуючих 
документів.  Депутатами було запропоновано прийняти остаточне рішення на сесії. 
  
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -7, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 47  додається) 
 

48.СЛУХАЛИ:  
Про доповнення та виключення з переліку земельних ділянок для продажу прав 
оренди на них на земельних торгах. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій депутати доручили 
доопрацювати проєкт рішення, а саме: привести у відповідність функціональне 
призначення земельних ділянок, які передбачені до доповнення переліку в пункті 1 
даного рішення. 

В пункті 2 рішення було запропоновано виключити підпункт 1 щодо земельної 
ділянки в межах Добренського старостинського округу (у зв’язку з відмовою учасників 
АТО від даних земельних ділянок). Доповнити проект рішення пунктом щодо надання 
дозволу організатору торгів на розробку проєкту землеустрою   щодо зміни цільового 
використання деяких земельних ділянок.  

Зазначив, що доопрацьований проект рішення було надано депутатам в 
роздатковому матеріалі. 
 

ВИСТУПИЛИ:  
Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, який наголосив, що відповідно до Земельного 
Кодексу України земельна ділянка із цільовим призначенням для сінокосіння до переліку 
земельних ділянок для продажу прав оренди на них на земельних торгах не включається, 
а передається в оренду відповідно до рішення сесії ради. 
 

Ольга СИТНІК, начальник юридичного відділу міської ради, яка наголосила на тому, 
що законом не заборонено ліцитатору в ході підготовки лотів на аукціон змінювати 
цільове призначення земельної ділянки. Проінформувала, що доопрацьований нею проєкт 



рішення вона погодила із діючими ліцитаторами. Окремо зауважила, що відповідно до 

витягу з ДЗК власником земельної є міська рада, вона перебуває в комунальній власності, 
судові рішення стосовно даної ділянки вступили в законну силу, є виконаними. 
Інформація про будь-які обтяження стосовно даної земельної ділянки відсутні.  
 

Микола ЛЯШЕНКО, адвокат заявниці Пічури В.М., який наголосив на тому, що вважає 
незаконним включення земельної ділянки площею 42,6147 з цільовим призначенням для 
сінокосіння і випасання худоби, до переліку земельних ділянок для продажу прав оренди 
на них на земельних торгах. Відповідно до законодавства земельні ділянки з таким 
цільовим призначенням передаються в оренду без аукціону за зверненням громадян. 
Зауважив, що міська рада не має права включати дану ділянку до вищезазначеного 
переліку, так як до міської ради надійшла заява від громадянки Пічури В.М. щодо 
укладення договору оренди на вищезазначену земельну ділянку. Звернув увагу депутатів 
на те, що ця земельна ділянка раніше перебувала в оренді і заявниця наразі оскаржує в 
судах рішення суду про розірвання договору оренди.  
 

Проведено голосування за доопрацьований проєкт рішення зі змінами:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 11, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -10, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ оголоси перерву в 
засіданні сесії тривалість 5 хвилин. 

 

Після завершення перерви було продовжено обговорення проєкту рішення «Про 
доповнення та виключення з переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на них 
на земельних торгах». 
 

ВИСТУПИЛИ: 
Олександр ГОРБЕНКО, депутат міської ради який звернувся до депутатів із 
депутатським зверненням щодо внесення змін до рішення в частині зміни цільового 
призначення земельних ділянок із «для сінокосіння і випасання худоби» на «товарне 
сільськогосподарське виробництво».  
 

Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних відносин та охорони 
навколишнього середовища, який проінформував депутатів про надходження ще 
додаткових заяв від громадянина Смоли О.В. щодо доповнення переліку земельною 
ділянкою за адресою: вул. Театральна, 1б, та від громадянки Черненко І.П. щодо  
доповнення переліку земельною ділянкою за адресою: вул.Полтавська (біля будинку 
№12). Зауважив, що під час розгляду на засіданнях постійних комісій депутати не 
підтримали доповнення переліку вищевказаними земельними ділянками.  
 

 Депутати міської ради Петро ЖИГАЛКІН, Андрій КОНОНЕНКО 

запропонували поставити на голосування проєкт рішення повторно.  
 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ поставив на 
голосування доопрацьований проєкт рішення  в редакції, наданій депутатами, з 
урахуванням виключення підпункту 1 пункту 2 щодо земельної ділянки в межах 
Добренського старостинського округу та без внесення доповнень до переліку щодо 
земельних ділянок по вул. Театральна, 1б та вул.Полтавська (біля будинку №12). 

 

Проведено голосування:  



Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 48  додається) 
 

49. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 49  додається) 
 

50.СЛУХАЛИ:  
Про відмову в погодженні в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 50  додається) 
 

51. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
продажу права оренди на  земельних торгах у формі аукціону в межах міста 
Баштанка Баштанського району Миколаївської області. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 51  додається) 
 

52. СЛУХАЛИ:  
Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки в оренду.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

       

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій з питань планування, 
бюджету, фінансів, економіки, інвестицій та регуляторної політики та з питань 
агропромислового комплексу, земельних ресурсів, благоустрою та  екології депутати не 
підтримали даний проєкт рішення у зв’язку з тим, що заявник не надав повний пакет 
документів. Даними комісіями було запропоновано зняти проєкт рішення з розгляду та 
направити заявнику відповідь. 
      Інші дві комісії підтримали проект рішення так як він містить мотивовану відмову 
заявнику, а також у зв’язку з необхідністю розгляду та прийняття рішення саме сесією 
міської ради щодо задоволення або незадоволення  заяви із земельних питань. 



 

ВИСТУПИЛИ: 
Володимир ЄЛАНЦЕВ, керівник ТОВ ВО «КАСКАД», заявник, який звернувся до 
депутатів із проханням дати дозвіл на виготовлення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки в оренду терміном на 49 років в спільне часткове 
користування для розміщення та експлуатації нежитлових об’єктів із земель комунальної 
власності, орієнтовною площею 0,33 га,  в межах населеного пункту м. Баштанка по вул. 
Баштанської республіки, 80, так як під час розгляду на засіданнях постійних комісій 
виникла плутанина із місцем розташування земельної ділянки.  
 

Володимир ОНИЩУК, депутат  міської ради, який зробив зауваження Івану 
БУБЛИКУ, начальнику відділу з питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища та наголосив на необхідності більш ретельного опрацювання рішень сесії, 
щоб не вводити депутатів в оману. Запропонував поставити на голосування проєкт 
рішення із змінами в частині зміни з відмови на надання дозволу на виготовлення проєкту 
землеутрою. 
 

Доповідач Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних відносин та 
охорони навколишнього середовища зачитав проєкт рішення з урахуванням внесення 
змін в частині зміни з відмови на надання дозволу на виготовлення проєкту землеутрою. 
 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ поставив на 
голосування проєкт рішення із урахуванням внесених змін. 

 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 52  додається) 
 

53. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на укладання договору оренди землі. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

         

 Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, 
що в ході обговорення на спільних засіданнях  постійних комісій з питань транспорту, 
зв’язку, промисловості, будівництва, житлово - комунального  господарства, приватизації 
та власності та з питань соціального захисту, медицини, торгівлі,  побутового 
обслуговування, освіти, культури, спорту, молодіжної політики, духовності, законності, 
захисту прав громадян, депутатської діяльності  та  етики депутати не підтримали даний 
проєкт рішення у зв’язку з тим, що дана земельна ділянка не входить на даний час в межі  
міста. Доручили доопрацювати проект рішення та проінформувати.   

 

Доповідач проінформував, що необхідно, щоб Держгеокадастром були внесені 
зміни до ДЗК щодо встановлення нових меж міста.  
 

ВИСТУПИЛИ:  
Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, який запропонував зняти дане витання з 
розгляду та направити на доопрацювання. Окрім того, наголосив на необхідності 
направлення листа до Головного управління Держгеокадастру у Миколаївській області 
щодо прискорення внесення відомостей до Державного земельного кадастру меж міста 
Баштанка відповідно до рішення міської ради від 15 грудня 2020 року №16. 



 
Проведено голосування за пропозицію щодо зняття проєкту рішення з розгляду та 
направлення на доопрацювання:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (зняти з розгляду проєкт рішення «Про надання дозволу на укладання 
договору оренди землі» та направити на доопрацювання) 

 

54.СЛУХАЛИ:  
Про відмову в наданні дозволу на укладання договору оренди землі. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 53  додається) 

 

55. СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Інни ГОМЕРСЬКОЇ щодо внесення 
змін до рішення міської ради від 15 грудня 2020 року № 13 «Про створення 
комунального закладу «Баштанська публічна бібліотека». 

Доповідали: Інна ГОМЕРСЬКА, секретар міської ради 

Світлана БЕРЕЗОВСЬКА, начальник відділу розвитку 
культури і туризму 

В ході обговорення депутата запропонували підтримати  депутатський запит 
депутата міської ради Інни ГОМЕРСЬКОЇ та внести зміни до рішення міської ради від 15 
грудня 2020 року № 13 «Про створення комунального закладу «Баштанська публічна 
бібліотека». 

 

Проведено голосування за депутатський запит:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 54  додається) 
 

56. СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Віталія ГРИЦЮКА щодо включення 
на постійній основі всіх голів постійних комісій Баштанської міської ради до складу 
конкурсних комісій.  

Доповідав: Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради 

ВИСТУПИЛИ:  
Інна ГОМЕРСЬКА, секретар міської ради, яка проінформувала депутатів про Порядок 
проведення іспиту кандидатів / кандидаток на заміщення вакансій посадових осіб 
місцевого самоврядування (на конкурсній основі), затверджений розпорядженням 
міського голови від 25 травня 2020 року № 78-р. наголосила на тому, порядок 
розроблений відповідно до  статті 10 Закону України «Про службу в органах місцевого 
самоврядування», Постанови Кабінету Міністрів України від 15 лютого 2002 року № 169 
«Про затвердження Порядку проведення конкурсу на заміщення вакантних посад 
державних службовців», та Загального порядку проведення іспиту кандидатів на 



заміщення вакантних посад державних службовців, затвердженого наказом 
національного агентства України з питань державної служби.  

Також, звернула увагу депутатів міської ради що відповідно до законодавства саме 
розпорядженням міського голови, який здійснює призначення на посаду посадових осіб 
міської ради, утворюється конкурсна комісія у складі голови, секретаря і членів комісії. 
Питання утворення конкурсної комісії міської ради на заміщення вакантної посади в 
органі місцевого самоврядування до відання ради не відноситься.  

У зв'язку з тим, що у раді створені постійні комісії по напрямкам роботи, за які вони 
так чи інакше несуть відповідальність, дане питання можливо вирішити шляхом 
запрошення до участі в роботі конкурсної комісії без права голосування, але з дорадчою 
функцією у кожному окремому випадку, голову тієї  постійної комісії, до сфери 
діяльності якої відносяться вакансії.  
 

Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, який зауважив, що вбачає в діях міського 
голови узурпацію влади та наполягає на включенні голів постійних депутатських комісій 
до складу конкурсних комісій міської ради на ключові посади. Це забезпечить 
неупереджений відбір кандидатів та прозорість проведення конкурсу. 

Після проведення обговорення депутатського запиту депутата міської ради Віталія 
ГРИЦЮКА міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ поставив на голосування даний 
запит. 
Проведено голосування за депутатський запит:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 10, «ПРОТИ» - 6, «УТРИМАЛИСЬ» -6, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (депутатський запит не підтримано) 

 

57.СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Ганни ЗЮЗЬКО щодо надання 
дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
оренду Сухарю Костянтину Володимировичу 

Доповідали: Ганна ЗЮЗЬКО, депутат міської ради, 
Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Депутат міської ради Володимир СУХАРЬ повідомив про виникнення в нього 
конфлікту інтересів у зв’язку з розглядом даного депутатського запиту. 

 

В ході обговорення депутати запропонували підтримати  депутатський запит 
депутата міської ради ради Ганни ЗЮЗЬКО щодо надання дозволу на розробку проєкту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду СУХАРЮ Костянтину 
Володимировичу. А також надати дозвіл СУХАРЮ Костянтину Володимировичу на 
виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду з правом 
викупу для розміщення та обслуговування нежилого об’єкту колони автотранспорту та 
механізації (КАТ і М), загальною площею 0,4200 га за адресою: м.Баштанка,                           
вул. Ювілейна, 93. 
 

Проведено голосування за депутатський запит:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 55  додається) 
 



58.СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Володимира ОНИЩУКА щодо 
вжиття заходів направлених на вирішення проблемних питань у сфері 
водопостачання та водовідведення. 

Доповідав: Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради 

В ході обговорення депутати запропонували підтримати депутатський запит 
депутата міської Володимира ОНИЩУКА щодо вжиття заходів, направлених на 
вирішення проблемних питань у сфері водопостачання та водовідведення. 

Також, доручили: 
- створити робочу групу щодо вивчення можливості проведення комплексної 

реконструкції системи централізованого водопостачання та водовідведення, з метою 
приведення якості питної води до вимог діючих норм та екологічно – безпечного 
функціонування каналізаційної системи водовідведення.    

- виконавчому комітету Баштанської міської ради вжити заходів щодо реалізації 
депутатського запиту в межах фінансового ресурсу,  за рахунок бюджетів усіх 
рівнів(міського, обласного, державного) та інших джерел, не заборонених 
законодавством. 
 

Проведено голосування за депутатський запит:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 56  додається) 
 

59.СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Олександра ГОРБЕНКА щодо 
перегляду рішення Баштанської ДЮСШ стосовно скорочення охоронників 
веслувальної бази «Елінг». 

Доповідав: Олександр ГОРБЕНКО, депутат міської ради 

В ході обговорення депутати запропонували підтримати  депутатський запит 
депутата міської ради Олександра ГОРБЕНКА щодо перегляду рішення Баштанської 
ДЮСШ стосовно скорочення охоронників веслувальної бази «Елінг». 

Окрім того,  доручили керівництву відділу освіти, молоді та спорту виконавчого 
комітету міської ради  та Баштанської Дитячо-юнацької спортивної школи (ДЮСШ):  

- вжити заходів щодо перегляду рішення Баштанської ДЮСШ про скорочення 
охоронників веслувальної бази «Елінг» та збереження відповідних штатних 
одиниць; 

- проінформувати депутатів міської ради про вирішення даного питання на черговій 
сесії міської ради. 

 

Проведено голосування за депутатський запит:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 25, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 57  додається) 
 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, 
що проекти рішень порядку денного   п’ятої  сесії міської ради восьмого  скликання, що 
винесено на розгляд депутатів було  розглянуто та  затверджено. Після чого надав 
депутатам час для внесення зауважень, пропозицій чи виступів.  
 



Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, оголосив про 
закриття  сесії.  

 

(Лунає Державний гімн України) 
 

 

Міський голова                                                                              Олександр БЕРЕГОВИЙ 

 

 

Протокол вела: начальник 

відділу  організаційно- кадрової 
роботи та контролю                                                                      Юлія ГЛАДКА                                


